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Op 29 januari 2024 heeft u schriftelijke vragen gesteld over het onderwerp: Proef Roosendaal. 
Onderstaand de beantwoording van uw vragen. 
 
  
1. Is het college het met ons eens dat ook in Gouda op een aantal locaties er een probleem is 

rond bijplaatsen van afvalzakken en grofvuil? 
Antwoord: Ja. Daarom heeft het college in de startnotitie uitgangspunten afval- en grondstoffenbeleid 
2024 – 2030 (dossier nr 7414) de raad ook voorgesteld om het volgende uitgangspunt vast te stellen:  
“Speerpunt is een schone stad. Een structurele aanpak van bijplaatsingen en afvaldumpingen is:  

a. noodzakelijk voor een prettig woon- en leefklimaat overal in Gouda; 
b. noodzakelijk om voldoende  draagvlak bij bewoners te creëren om milieudoelstellingen te 

behalen.”, 
en hiervoor extra middelen beschikbaar te stellen.  
 
2. Is het college bekend met de geslaagde proef in Roosendaal? 
Antwoord. Het college heeft kennis genomen van de informatie op de webpagina: 
https://www.rsdaandebak.nl/themas/minder-afval-naast-containers-dankzij-succesvolle-proef/ 
 
3. Als het college niet op de hoogte is van deze proef, is het college dan bereid middels 

contact met Roosendaal meer informatie over deze proef te verkrijgen? Zo nee waarom 
niet? 

Antwoord: Er is inmiddels contact opgenomen. 
 
4. Als het college wel bekend is met deze proef dan wel voldoende informatie vanuit 

Roosendaal verkregen heeft, is het college dan bereid ook in Gouda een dergelijk proef te 
starten en de raad over de uitkomsten te informeren? Zo nee waarom niet? 

Antwoord: In mei 2023 heeft de fractie van de PvdA vragen gesteld naar aanleiding van vergelijkbare 
resultaten van de “Schone Buurt Coaches” in Alphen aan den Rijn (dossier nr 7099). Net als de proef 
in de gemeenten Roosendaal laat de werkwijze van Alphen aan den Rijn veelbelovende resultaten 
zien. Het college ziet daarbij ook dat dit arbeidsintensieve trajecten zijn die extra inspanningen en 
extra middelen vergen. Het college verzoekt  de raad daarom ook met deze uitgangspunten in de 
startnotitie in te stemmen en hiervoor extra middelen beschikbaar te stellen.   

https://www.rsdaandebak.nl/themas/minder-afval-naast-containers-dankzij-succesvolle-proef/
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Wij vertrouwen erop u met deze antwoorden voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
Burgemeester en wethouders van Gouda, 
de secretaris,  de burgemeester, 

drs. R.C. Bakker mr. drs. P. Verhoeve 
 
Geschatte ambtelijke capaciteit: 2 uur. 
 

 


